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В данной статье приведен собственный опыт применения последовательной таргетной терапии ингибиторами тирозинкиназ за период с июня 2005 г. по июль  2015 г.  Проведена сравнительная оценка применения последовательной терапии таргетными агентами у 354 пациентов мПКР,  и представлен промежуточный результат, анализ выживаемости и эффективности лечения больных, получавших данную терапию в онкологических учреждениях Департамента здравоохранения г. Москвы. 
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Results and analysis of the application of a consistent targeted therapy in patients with metastatic renal cell carcinoma in Moscow (for the period from June 2005 to July 2015)
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This article is a personal experience of a sequential targeted therapy of  tyrosine kinase inhibitors for the period from June 2005 to July 2015. Comparative evaluation of the use of sequential therapy of targeted agents in mRCC in 354 patients  was conducted,  was represented intermediate results, results of survival analysis and the effectiveness of treatment in patients treated with this therapy of oncological institutions Department of health in Moscow.
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